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Eventuelt 
   

 
Sted 19.09.2024 
 
Pål Halvard Jordsmyr 
Leder 

Svein Kåre Johansen 
Sekretær 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

Saker til behandling 

28/24 Godkjenning av navnet minnelund på Horten gravlund 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten kirkelige fellesråd 12.09.2024 28/24 

 
 
Saksorientering 
Plan for navnet minnelund på Horten gravlund er nå godkjent av Statsforvalteren i 
Vestfold og Telemark. I godkjenningsbrevet presiseres det at minnelunden må 
formelt godkjennes av fellesrådet. Saken må derfor legges fram for Horten kirkelige 
fellesråd til vedtak. 
 
Forslag til vedtak 
 
Forslag fra AU: Plan for navnet minnelund på Horten gravlund legges fram til 
godkjenning og vedtak i Horten kirkelige fellesråd. AU anbefaler godkjenning av 
planen som den er framlagt. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Plan for navnet minnelund på Horten gravlund godkjennes som den er framlagt. 
 

[Lagre vedtak]  
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29/24 Dekning av merforbruk - Regnskap 2023 Horten kirkelige 
fellesråd. 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten kirkelige fellesråd 12.09.2024 29/24 

 
 
Saksorientering 
Under behandlingen av regnskap for 2023 ble det ikke gjort vedtak om dekning av 
merforbruket. Dette må vedtas av fellesrådet. Det vanlige er at merforbruk dekkes av 
disposisjonsfond hvis det eksisterer et disposisjonsfond med tilstrekkelige midler. 
Horten kirkelige fellesråd har godt og vel 2 millioner kroner på disposisjonsfondet. 
 
Forslag til vedtak 
 
Forslag fra AU: Horten kirkelige fellesråd vedtar å dekke merforbruk fra 2023 på kr 
288.608, - med bruk av disposisjonsfond 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Horten kirkelige fellesråd vedtar å dekke merforbruk fra 2023 på kr 288.608, - med 
bruk av disposisjonsfond 
 
 

[Lagre vedtak]  
30/24 Overføring av deler av fond til Horten sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten kirkelige fellesråd 12.09.2024 30/24 

 
 
Saksorientering 
Saksnummer 23/23 vedrørende overføring av fond – musikk Horten kirke ble av 
ukjent årsak ikke gjennomført i regnskapet i 2023. Det er derfor nødvendig å gjenta 
dette vedtaket for at det skal være gyldig for 2024.  
 
Fond 5519959 er et fond som eies av fellesrådet. Midlene er det som var igjen etter 
at restaureringen av orgelet i Horten kirke var fullfinansiert ved hjelp av gaver og 
tilskudd. Fondet er øremerket til bruk på musikalsk virksomhet i Horten kirke. Saldo 
på fondet er kr 154.297, -. 
 
Det er startet en forening for å skape kulturell aktivitet i Horten kirke. Foreningen vil 
drives av frivillige, men vil ha representasjon fra Horten menighet, samt kantor i 
Horten kirke. Foreningen ønsker å bygge opp en egen økonomi og arrangere egne 
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konserter og arrangementer i Horten kirke basert rundt det nye flygelet, men også 
det flotte orgelet. Foreningen ser for seg muligheten for å kunne søke om 
underskuddsgaranti på enkelte arrangementer og at gjenstående midler fra både 
orgelinnsamling og flygelinnsamling kan brukes til å stille en slik garanti. Horten 
menighetsråd vil være den instansen som avgjør å innvilge eller avslå 
underskuddsgaranti og/eller gi annen støtte til arrangementer. 

Kirkevergen ser for seg muligheten for at man kan la det gjenstå en saldo på Fond 
5519959 og øremerke det til vedlikehold av instrumenter i Horten kirke. Resten av 
fondet overføres til Horten menighet slik at Horten menighet kan disponere disse 
midlene til å skape kulturell aktivitet i Horten kirke. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
AU foreslår: Kr 80.000, - beholdes på fond 5519959, øremerket vedlikehold av 
instrumenter i Horten kirke. Resten av fondet overføres til Horten menighetsråd og 
øremerkes til kulturelle aktiviteter i Horten kirke. Det blir opp til Horten menighetsråd 
å ta stilling til et samarbeid med foreningen som ønsker å skape kulturell aktivitet i 
Horten kirke. Saken legges fram for fellesrådet til endelig vedtak. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Kr 80.000, - beholdes på fond 5519959, øremerket vedlikehold av instrumenter i 
Horten kirke. Resten av fondet overføres til Horten menighetsråd og øremerkes til 
kulturelle aktiviteter i Horten kirke. Det blir opp til Horten menighetsråd å ta stilling til 
et samarbeid med foreningen som ønsker å skape kulturell aktivitet i Horten kirke. 
Saken legges fram for fellesrådet til endelig vedtak. 
 

[Lagre vedtak]  
31/24 Driftsbudsjett Horten kirkelige fellesråd 2025 - Revidering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten kirkelige fellesråd 12.09.2024 31/24 

 
 
Saksorientering 
Horten kirkelige fellesråd gjorde i sitt møte 30 mai vedtak på driftsbudsjett for 2025. 
Fellesrådets ledelse har etter dette vært i møte med kommunen angående budsjettet 
og fått signal om et nedtrekk på kr 320.000, - i vårt tilskudd fra kommunen. Dette er 
innarbeidet i budsjettet. Inntekter fra begraving i navnet minnelund må også tas med. 
Dette var ikke med i det opprinnelige budsjettforslaget. Signalet fra kommunen var at 
vi måtte se på om det var mulig for oss å øke våre inntekter. 
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Kirkevergen og økonomimedarbeider har jobbet med framlagt budsjett fra mai, og 
legger nå fram et revidert forslag til driftsbudsjett for 2025. Her er det spesielt sett på 
inntektssiden av budsjettet. Forslaget fordrer to vedtak om endring i takster: 

1. Festeavgift på gravsted økes fra kr 403, - på hver grav til kr 431, -. Med denne 
økningen vil vi ligge likt med Tønsberg når det gjelder nivå på festeavgiften. 

2. Avgift for gravlegging i navnet minnelund settes til kr 8.500, - for lokale, og til 
kr 15.000, - for utenbygds boende. Avgiften dekker del av minnesmerke, skilt 
og blomster for 20 år. 

 
Forslag til vedtak 
 
Forslag fra AU: Horten kirkelige fellesråd vedtar revidert driftsbudsjett for 2025. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Horten kirkelige fellesråd vedtar revidert driftsbudsjett for 2025. 
Følgende avgiftsøkninger sendes til Horten kommune for vedtak i Horten 
kommunestyre. 

1. Festeavgift på gravsted økes fra kr 403, - på hver grav til kr 431, -. Med denne 
økningen vil vi ligge likt med Tønsberg når det gjelder nivå på festeavgiften. 

2. Avgift for gravlegging i navnet minnelund settes til kr 8.500, - for lokale, og til 
kr 15.000, - for utenbygds boende. Avgiften dekker del av minnesmerke, skilt 
og blomster for 20 år. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
32/24 Investeringsbudsjett/økonomiplan Horten kirkelige fellesråd 
2025 - revidering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten kirkelige fellesråd 12.09.2024 32/24 

 
 
Saksorientering 
Horten kirkelige fellesråd vedtok i sitt møte 30 mai investeringsbudsjett for 2025 og 
økonomiplan for 4-årsperioden. Etter møte med kommunen angående budsjett ble vi 
oppfordret til å se på om noen av de foreslåtte investeringene kunne skyves på i tid. 
 
Kirkevergen har gått gjennom budsjettforslaget og legger nå fram et forslag til 
endringer i investeringsbudsjettet og økonomiplanen. 
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Forslag til vedtak 
 
Forslag fra AU: Horten kirkelige fellesråd vedtar revidert investeringsbudsjett for 2025 
og økonomiplan. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Horten kirkelige fellesråd vedtar revidert investeringsbudsjett for 2025 og 
økonomiplan med et nedtrekk i 2025 på kr 2. millioner og et nedtrekk på totalt kr 6,5 
millioner for hele 4-årsperioden. 

[Lagre vedtak]  

 
33/24 Ny husleieavtale med Stiftelsen Sentrumskirken pr 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten kirkelige fellesråd 12.09.2024 33/24 

 
 
Saksorientering 
Det har i et par års tid vært en dialog med Stiftelsen Sentrumskirken angående en 
eventuell overtakelse av Sentrumskirken. Sentrumskirken drives i dag av stiftelsen, 
men det er krevende for stiftelsen å finne frivillige som kan drifte bygget på en god 
måte.  
 
Fellesrådet leier sine kontorlokaler i bygget, og Sentrumskirken er den av våre kirker 
der det er mest menighetsaktivitet av forskjellig slag. Det er derfor viktig at vi finner 
gode løsninger for drift av bygget som sikrer gode kontorlokaler og fortsatt god 
tilrettelegging for menighetsarbeidet i Sentrumskirken. 
 
Stiftelsen Sentrumskirken har nå lagt fram forslag til en revidert leieavtale der en 
større del av drift og vedlikehold av bygget overføres til fellesrådet. Dette foreslås 
kompensert med lavere husleie og at fellesrådet får hovedandelen av utleie av 
diverse lokaler i bygget. 
 
Horten kirkelige fellesråd må se på avtalen og godkjenne at den signeres av 
kirkevergen og fellesrådsleder. 
 
Forslag til vedtak 
 
Forslag fra AU: Saken legges fram for fellesrådet til vurdering og vedtak. AU 
anbefaler å vedta framlagte leieavtale. 
 
 
Møtebehandling 
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Vedtak  

Horten kirkelige fellesråd vedtar framlagte reviderte leieavtale med Stiftelsen 
Sentrumskirken for leie av Sentrumskirken. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
34/24 Lønnsforhandlinger kirkeverge 2024 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl. § 13 1. ledd, jf. fvl. § 13 1. ledd nr. 1 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten kirkelige fellesråd 12.09.2024 34/24 

 
 
Saksorientering 
Kirkevergens lønn er ikke tariffbasert, men forhandles direkte med fellesrådet. Leder 
orienterer om saken og legger fram lønnskravet fra kirkevergen i møtet. 
 
Saken er unntatt offentlighet. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Ingen forslag til vedtak. 
 
Møtebehandling 

Kirkevergen fratrådte møtet og fellesrådet behandlet lønnskravet fra kirkevergen. 
 
Vedtak  

Fellesrådet kom fram til et vedtak i lønnsforhandlingen. Forhandlingsresultatet er 
unntatt offentlighet.  
 
Fellesrådet ønsker at fellesrådets leder hvert år når lønnsoppgjøret for de ansatte er 
ferdigforhandlet går inn i lønnsforhandling med kirkevergen. Resultatet av 
lønnsforhandlingen legges deretter fram til endelig vedtak i fellesrådet. 
 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

35/24 Orientering om utarbeidelse av nye gravplassvedtekter 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten kirkelige fellesråd 12.09.2024 35/24 

 
 
Saksorientering 
Eksisterende gravplassvedtekter er fra 1993 og dermed er tiden overmoden for å 
revidere vedtektene. Etablering av navnet minnelund er en god anledning til å gjøre 
dette siden minnelunden regnes som en vesentlig endring på gravplassen og den da 
må tas inn i vedtektene. Driftsleder og kirkeverge har startet jobben med et forslag til 
nye vedtekter og har i prosessen en dialog med Statsforvalteren i Vestfold og 
Telemark (SVT) som til syvende og sist skal godkjenne vedtektene. 
 
Kirkevergen vil orientere fellesrådet om saken og legge fram forslag til nye vedtekter 
til orientering. Etter dette sendes forslaget på offentlig høring. Hvis det kommer inn 
innspill under høringen som det besluttes å ta hensyn til, vil disse innspillene 
innarbeides i forslag til vedtekter før fellesrådet får endelig forslag til vedtekter opp til 
vedtak. Når vedtektene er vedtatt av fellesrådet sendes de til godkjenning hos SVT. 
Når SVT har godkjent vedtektene kunngjøres de i Norsk Lovtidende. 
 
Forslag til vedtak 
 
Forslag fra AU: Saken legges fram for fellesrådet til orientering 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Fellesrådet tar orienteringen til etterretning og imøteser å få forslag på nye 
gravplassvedtekter til behandling i et senere møte. 

[Lagre vedtak]  
Orienteringer fra menighetsrådene 
 
Nykirke 

- Vi har startet et nytt konsept – Vi bruker Facebook til å invitere folk til 
kirkekaffe i Kirkestua uten at folk trenger å delta på gudstjenesten. Dette er for 
å nå ut til de som ikke ønsker å gå i kirka. Kanskje kan dette være et første 
steg for at de skal få lyst til å delta på gudstjeneste også. Vi har prøvd 
konseptet en gang, og det skal evalueres på neste møte i menighetsrådet. 

- Vi har gjennomført et forsøk med sponsing av barn og ungdom på leir. 
Menighetsrådet forvalter penger etter salg av bedehuset, som blir brukt til tiltak 
for barn og unge. 7-8 unger deltok pluss 6 som ledere. Dette anser vi som en 
suksess og vi vil fortsette med dette tiltaket. 
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- Vi har et pågående arbeid med å finne et nytt misjonsprosjekt. 
- Det er noen løse taksteiner på Kirkestua. Vi oppfordrer kirkevergen til å se på 

saken. 

 
Åsgårdstrand 

- Kirka vår er nyimpregnert, og det er vi glade for. Vi håper den vil holde seg fin 
i mange år framover. 

- Det planlegges menighetsfest i januar. Vi har nedsatt en komite som skal se 
på hvilken form festen skal ha. 

- Vi har sett på saklista til felles menighetsrådsmøte og vi har sett på vårt 
halvårsprogram. 

- 10 november arrangerer vi Tai tse-gudstjeneste med retreat 
- Vi hadde engangskor nå på søndag 
- Vi har satt ned en strategigruppe som skal jobbe med langtidsstrategi for 

menigheten. 
- Vi har bestemt oss for å arrangere kirkevandring under julemarkedet 

 
Borre 

- Vi får ny sokneprest 1 oktober og det gleder vi oss til. 
- I det siste har vi arbeidet med det praktiske rundt avskjedsgudstjenesten for 

vår sokneprest Carl Ove Fæster, og vi planlegger velkomstgudstjeneste for 
vår nye sokneprest Christian Dag Nilsen. 

- Vi er i en prosess der vi ser på hvordan vi kan forbedre økonomien. Vi går i 
underskudd hvert år og dette kan ikke fortsette. 

- Vi arrangerer pølsefest i Borre kirke neste søndag etter gudstjenesten. 

 
Horten 

- Vi har hatt to møter i august. 
- Ett av møtene var i Horten kirke der vi behandlet og gjorde vedtak i sakene om 

tiltakene som skal gjøres i kirken. Vi fikk se på hva som skal utbedres, og fikk 
komme med spørsmål. Dette var nyttig og vi var fornøyd med det.  

- Vi hadde besøk av undervisningsleder Christine Krüger som ga oss 
informasjon om konfirmanter og trosopplæring. Hun rapporterte om at det er 
litt problemer med å få skolene til å være med på samarbeid, for eksempel 
kirkebesøk, se på symboler osv. Hun har sendt henvendelse til rektor men har 
ikke fått noe respons. 

- Vi har sett på plan for arbeidet framover, og snakket om trosopplæringstiltak 
framover. 

- Vi har snakket om hva som skjer etter konfirmanttiden? Noen blir ledere. Hva 
gjør vi for de andre? 

- Vi er i prosess med å avvikle menighetspleien. Vi ser på bruk av 
menighetspleiens penger. 

- Vi søker midler til kursing barn og ungdom 



 10  

- Det jobbes med gjennomgang av vedtekter til forskjellige fond som kanskje 
kan sammenslås. 

- Vi har sett på kirketjenerressurs i Horten sokn og har sendt brev til kirkevergen 
om saken. 

- Det blir noen gudstjenester i Løvøy utover høsten. 

 
Orientering fra prosten 

- Mandag startet Dagfinn Bugge som prostiprest og han skal jobbe rundt 
omkring der det er behov i prostiet vårt. Dagfinn skal ha kontor i 
Sentrumskirken. Han tar gravferder over alt. Dagfinn bor i Horten og er en 
rutinert prest. Han innsettes søndag 15 september i Løvøy kapell. 

- Monica Østeig sluttet som sokneprestvikar i Borre i juli. Det blir avskjed med 
Carl Ove Fæster søndag 15 september med kirkekaffe i Borre menighetshus. 

- Christian Dag Nilsen starter som sokneprest i Borre 1 oktober. Han er fra 
Larvik, men bor nå i Moss. Han er 32 år og har vært prest i 2 år. Han ser frem 
til å komme hit og har allerede vært her på besøk og snakket med mange. 
Han er selv engasjert i Røde kors og har et stort engasjement for frivilligheten. 

- Vi har en vakant stilling i Sande, så jeg vil ha mer fokus i Holmestrand i tiden 
framover. Visitas i Holmestrand tar også fokus nå i ukene framover. 

- Vi har omrokert litt på kontorene våre. Jeg har flyttet ned i første etasje og de 
andre prestene har byttet litt om på kontorene. 

- Det er nå full bemanning på prestesiden i Horten 

 

Orienteringer fra kirkevergen 
- Arbeidet med innvendig maling av Horten kirke er nå i full gang. De fleste 

benkene er tatt ut for oppussing, og vi er i innspurten når det gjelder 
godkjenning av andre tiltak som ønskes gjort i kirken samtidig som det males. 
Vi får svar fra biskopen på våre søknader til uken. 

- Åsgårdstrand kirke er nå ferdig impregnert utvendig. Resultatet ser ut til å 
være bra og veggene støter nå vannet fra seg i stedet for å trekke det til seg. 
Dette tiltaket vil sørge for et redusert vedlikeholdsbehov for veggene i 
Åsgårdstrand kirke i flere tiår. 

- Det jobbes i disse dager med å få restartet prosjektet med sprinkleranlegg i 
Nykirke kirke etter at prosjektet har stått stille i tre år. Kirkevergen har fått 
gjennomført kabelpåvisning og har hatt teamsmøte med aktørene. Til uka 
gjennomføres det en befaring for å få oppdatert planene. Kirkevergen vil etter 
hvert søke det nye Kirkebevaringsfondet om støtte til tiltaket. Det planlegges 
også om å søke fullfinansiering av et forprosjekt for å få utbedret diverse feil 
og mangler på kirken i henhold til tilstandsrapport som ble utarbeidet i mars i 
fjor. 

- Vi er for tiden uten to faste kirketjenere siden kirketjener i Sentrumskirken og 
Løvøy har sagt opp og sluttet i sin stilling, mens kirketjener Cato i Borre har 
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permisjon fram til neste sommer. Før vi lyser ut kirketjenerstillingen i Horten 
sokn ønsker vi å se på totaliteten for alle kirketjenerstillingene i fellesrådet og 
se på om det er andre måter å fordele arbeidet på. Vi har i det siste fått tak i 2-
3 nye dyktige personer som fungerer som tilkallingsvikar for kirketjenerjobber. 
 

 
Orienteringer fra kommunens representant 

- Det har ikke vært noen saker som angår oss direkte siden sist 

 

 

 

 
Eventuelt 

Ingen saker på eventuelt. 


